
 
Zápis ze 7. zasedání zastupitelstva 

Městské části Praha – Slivenec ze dne 13. 9. 2023 
 
 
 
Přítomni:  RNDr. Jana Plamínková, Mgr. Lenka Kudláková, Bc. Pavel Fryš, Ing. Petr  
                       Andres, Martina Havlíková, Karel Procházka, Václav Šimáček, Mgr. Petr Šimek,   
                        Ing. František Polák, BcA. Adéla Rozehnalová, Bc.    
 
Omluveni: Petr Bürger 
 
 
 
K bodu 1 [Usnesení č. 107/7/2023] 
Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů zápisu a schválení 
programu 
 
Zasedání zastupitelstva Městské části Praha - Slivenec bylo zahájeno dne 13. 9. 2023 v 17:05 
hodin starostkou RNDr. Janou Plamínkovou (dále jen „předsedající“). V úvodu jednání 
zastupitelstva městské části přivítala členy zastupitelstva a přítomné hosty.  
 
 
Předsedající předložila návrh na složení návrhového výboru. 
 
Za členy návrhového výboru navrhla:  Ing. František Polák 
      Martina Havlíková   
 
 
 
Oba zastupitelé s tímto návrhem souhlasili. 
 
pro: 10  proti: 0 zdržel se: 0 
 
Předsedající předložila návrh na určení ověřovatelů zápisu. 
 
Za ověřovatele zápisu navrhla:   Ing. Andres Petr 
         Bc. Pavel Fryš 
                                                   
 
Oba zastupitelé s tímto návrhem souhlasili.  
 
pro: 10  proti: 0 zdržel : 0  
 
Předložený návrh programu zasedání zastupitelstva: 
 
Schválení programu 7. zasedání ZMČ 



 
1 107/7/2023 Zahájení, volba návrhového výboru, ověřovatelů 

zápisu a schválení programu 
Starostka 

2   Slovo starostky, předsedů výborů a komisí   

3 108/7/2023 Směna pozemků  Úsek 
stavební 

4 109/7/2023 Prodloužení nájemní smlouvy - CETIN Úsek 
majetku 

5 110/7/2023 Revokace usnesení č.73/5/2023 - pavilony ZŠ Úsek 
stavební 

6 111/7/2023 Příjem dotace nový pavilon ZŠ Úsek 
ekonomický 

7 112/7/2023 Příjem dotace 100% podílu na DPPO Úsek 
ekonomický 

8 113/7/2023 Příjem dotace VHP Úsek 
ekonomický 

9 114/7/2023 Změna účelu dotace na pomoc pražským 
domácnostem 

Úsek 
ekonomický 

10 115/7/2023 Uzavření finančního vypořádání Úsek 
ekonomický 

11 116/7/2023 Rozpočtová opatření Úsek 
ekonomický 

12 117/7/2023 Vyhlášení I. kola grantů na rok 2024 Životní 
prostředí 

13 118/7/2023 Vyhlášení záměru zakázky malého rozsahu týkající se 
údržby veřejné zeleně  

Životní 
prostředí 

14 119/7/2023 Věcné břemeno Pražská plynárenská Distribuce Úsek 
stavební 

15 120/7/2023 Bezúročná půjčka Starostka 

16 121/7/2023 Smlouva o spolupráci Residence Slivenec Úsek 
stavební 



17 122/7/2023 Přijetí daru Austis Úsek 
ekonomický 

18 123/7/2023 Revokace usnesení 293/24/2013 (sazebník dle zákona 
č. 106/1999 Sb.) 

Tajemník 

19 124/7/2023 Žádost o nový název ulice Úsek 
občansko-
správních 
agend 

20 125/7/2023 Přijetí darů na kulturu Úsek 
ekonomický 

21 126/7/2023 Věcné břemeno Resort Slivenec Úsek 
stavební 

22 127/7/2023 Jednací řád výborů Tajemník 

23 128/7/2023 Záměr zadání dokumentace pro výběr zhotovitele; 
žádost o dotaci na Polyfunkční dům Slivenec 

Starostka 

24 129/7/2023 Udělení mimořádné odměny člence zastupitelstva 
MČ Praha -Slivenec 

Starostka 

25   Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a 
občanů 

  

 
 
Hlasování: pro 10,  proti 0, zdržel 0, 
Usnesení č. 107/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 2 
Slovo starostky, předsedů výborů a komisí 
 
Slovo starostky 
 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí hosté, 
dovolte, abych Vás po prázdninové pauze opět uvítala na jednání zastupitelstva MČ Praha -  
Slivenec. 
Co je u nás nového? Určitě největší novinou je otevření nového pavilonu školy. Ten jsme stihli 
vybudovat v opravdu ďábelském termínu od konce dubna do konce srpna. Bylo to docela na 
hraně, protože kolaudaci jsme získali dva dny před slavnostním otevřením, ale jak se říká – 
konec dobrý, všechno dobré. V pátek 1. září jsme pavilon slavnostně otevřeli za přítomností 
radních hlavního města Prahy Antonína Klecandy a Zdeňka Kovaříka, a hned v pondělí 4. září 
do něj nastoupily děti. Pavilon stál 45 milionů Kč. Stal se tak třetí největší investicí do školství 



v naší městské části za posledních 60 let – po velké školce a tělocvičně. Pavilon bude primárně 
sloužit jako útočiště pro žáky v době rekonstrukce pavilonů A a B školy, neboť jsme zjistili, že 
je zhola nemožné udělat rekonstrukci a dostavbu těchto pavilonů pouze během prázdnin. Děti 
tak bude nutné přemístit vždy na několik měsíců, po které bude probíhat rekonstrukce daného 
pavilonu. Rekonstrukce obou pavilonů je přitom více než nutná, protože pocházejí  ze 60. let 
20. století a jsou v nevyhovujícím technickém stavu, s obrovskou energetickou náročností. Po 
rekonstrukci navíc v každém pavilonu přibydou tři třídy v každém patře. Přístup do nového 
pavilonu je z ulice U Sportoviště, kde jsme pro bezpečí dětí dali vybudovat nový chodník. 
Získání pozemku na tento chodník od soukromého vlastníka nebylo úplně jednoduché, tak jsem 
velmi ráda, že se to nakonec podařilo. Znovu opakuji, že pavilon je primárně určen pro umístění 
dětí během rekonstrukce a také umožnil přijmout dvě první třídy. Pokud by nebyl postaven, 
muselo by se mezi dětmi o přijetí  losovat, protože by bylo možné otevřít pouze jednu první 
třídu. Vzhledem k tomu, že se v poslední době objevují stížnosti rodičů na „špatné“  či 
„nedomyšlené“  uspořádání provozu školy ve vztahu k novému pavilonu, tak zde důrazně 
upozorňuji, že vnitřní uspořádání chodu školy a školky je pouze a výhradně v kompetenci 
ředitelky školy a my jí do toho nemůžeme a ani nechceme zasahovat. 
Další akcí je rekonstrukce ulice Ke Smíchovu, od Dvora křižovníků po ulici K Váze. Tuto akci 
pro nás zajišťuje investiční odbor magistrátu. Ulice měla být původně uzavřena do poloviny 
září, ale nakonec se dokončení protáhne až do 1. října. Klidu si ale příliš neužijeme, protože 
hned od 2. října bude následovat dokončení rekonstrukce ulice k Lochkovu, které bylo nutné 
na jaře přerušit kvůli souběhu s rekonstrukcí Barrandovského mostu. Zde už jsou všechny sítě 
hotové, tak to bude (doufejme) rychlé. V ulici Ke Smíchovu se bohužel sešla zmíněná 
rekonstrukce s výstavbou našeho bytového domu, kvůli níž bylo nutné také řešit sítě, což občas 
přineslo dosti drsné chvilky jak pro stavbaře, tak především pro obyvatele z okolních domů, 
kteří měli po několik týdnů velmi zhoršený přístup do svých domovů. Zvlášť když do toho 
všeho zapršelo, tak ta situace byla opravdu horrorová. Za toto nepohodlí se občanům opravdu 
omlouváme. Nyní se ovšem již rýsuje nový uliční prostor a myslím, že to tam bude velmi pěkné.   
S rekonstrukcí centra ale nastal problém, se kterým nikdo dopředu nepočítal  - firma Mramor 
Dobřichovice totiž ukončila kvůli vysokým cenám energie výrobu dlažebních kostek ze 
sliveneckého mramoru, takže na trhu prostě nejsou. V současném designu bude tedy možné 
dokončit jen úplné centrum, všude jinde bude mramor jen bílý a tmavý.  
Stavba bytového domu pokračuje velmi dobře, dům má již osazena okna, je hotové připojení 
na sítě  a nyní se pracuje uvnitř budovy. Na dokončení stavby si městská část bude muset vzít 
od města bezúročnou půjčku.  Naskytla se ale šance získat dotaci na druhou část stavby, tedy 
na kulturní centrum a novou knihovnu, tak bychom ji rádi využili. Podrobně o tom budu mluvit 
v bodě 23. 
Po dosti dlouhé přestávce se opět rozeběhly práce na rekonstrukci můstků v ulici K Dobré 
Vodě. Dva můstky se  dokončí, ale před výstavbou čtvrtého můstku je nutné zpevnit třetí 
můstek, který má velmi špatnou statiku a nákladní auta na něj nemohou vjíždět. A to ještě 
nějakou dobu potrvá. Celá akce tedy nabírá dosti značné zpoždění, což nás skutečně netěší.  
V Holyni je nyní velmi živo. Firma Strabag tam pro Dopravní podnik Hl. m. Prahy finišuje s 
výstavbou tramvajové trati, která by měla být dokončena v říjnu. Budou zde jezdit linky 4 a 5. 
Tramvaj bude sloužit hlavně obyvatelům barrandovského sídliště, ale nepochybně bude 
výhodná  i pro Holyni a pro severní část Slivence. Ze Slivence jsme dali dobudovat chodník 
mezi Senecurou a školním areálem, takže obyvatelé se na konečnou bez problémů dostanou. 
Otevření podchodu je součástí celé akce. Po dokončení tramvaje  začne přes Slivenec a Holyni 
jezdit nová linka z Velké Chuchle do Klukovic, po které už dlouho voláme. Bude mít ovšem 
dost divokou trasu – ze Slivence ulicí K Holyni (oboustranně) do Holyně, dolů k točně, pak 
Prašandou ke stávající smyčce tramvaje,  ulicí Werichova do Klukovic, zpět Grussovou kolem 
nového kostela, Lamačovou a Tréglovou. V Chuchli bude končit nahoře na Hvězdárně – 



provizorně, než dojde k výstavbě nadjezdu/podjezdu, pak bude jezdit k nové vlakové zastávce. 
Nevíme zatím přesně, kdy bude provoz linky zahájen. Původně to mělo být krátce po otevření 
tramvaje, ale vzhledem k uzavírkám se dočkáme spíš až v příštím roce.  
Druhou holyňskou akcí je dlouho avizovaná výstavba Kauflandu. Kaufland zde začal budovat 
sítě pod ulicí U Náhonu a nový kruhový objezd. Bohužel akce Kauflandu a Dopravního podniku 
nebyly dobře zkoordinovány, což nám způsobilo nemalé komplikace – např. když v srpnu 
Dopravní podnik zavřel vjezd do Holyně, aniž bychom to věděli a aniž tam bylo instalováno 
jakékoli dopravní značení, s tím, že to měl zajistit Kaufland. Stálo nás docela dost úsilí, 
abychom vše napravili. Ulice U Náhonu měla být uzavřena do konce října, ale zdá se, že to 
nestihnou a že bude uzavřena déle.  
Máme za sebou velmi povedený a událostmi nabitý víkend, kdy probíhal zároveň Burčák 
s bohatým programem, Hafík a výstava modulové železnice, tak doufám, že to většinu z vás 
pozitivně naladilo.  
Jana Plamínková  
 
 
Lenka Kudláková (Komise pro kulturu a spol. život). Místostarostka pozvala všechny na 
nadcházející výstavu v Kapli sv. Jana Křtitele v Holyni, která bude probíhat do 31. 10. 2023. 
Vernisáž – zahájení se bude konat 21. 9. 2023 v 18:00 hodin. Dále zhodnotila akce Burčák, 
Hafík a Modulovou železnici. Všechny tyto akce se uskutečnily 9. 9. 2023, účast byla hojná. 
Poděkovala paní Havlíkové i zaměstnancům školy za průběh celé akce Hafík. Dále informovala 
o Klubu seniorů i o akcích knihovny. 
Paní starostka poděkovala panu Siganovi za akci modulové železnice. 
 
Martina Havlíková ( Sociální komise) konstatovala, že akce Hafík se zúčastnilo mnoho 
nových mladých psovodů. I ve velkém vedru byla účast velká, organizátoři připravili pro psí 
závodníky i bazén, aby bylo možno ochlazení. Paní Havlíková poděkovala zejména škole, 
MVDr. Janu Váchovi a paní Janě Valtrové. 
 
BcA. Adéla Rozehnalová, Bc. Ještě jednou pozvala všechny na vernisáž do Kaple. Jedná se o 
výstavu pod názvem „Až kukačka zakuká“, kde jsou autorky Veronika Holcová a Dita 
Lamačová, jako host Roman Dergan. 
 
Václav Šimáček ( předseda Kontrolního výboru) informoval o schůzce kontrolního výboru, 
která se uskutečnila 21. 8. 2023 a následně 4. 9. 2023.  Na této schůzce byla projednána petice 
proti benzínové stanici. Tuto petici komise vzala na vědomí. 
 
 
K bodu 3 [Usnesení č.  108/7/2023] 
Směna pozemků 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec 
I.schvaluje 
směnu pozemků parc.č. 94/276 o výměře 25 m2 odděleného z pozemku parc.č. 94/12, parc.č. 
94/277 o výměře 18 m2 a parc.č. 94/278 o výměře 7 m2 oddělených z pozemku parc.č. 94/13 
zapsaných na LV 2404 v k.ú. Slivenec za pozemky parc.č. 94/275 o výměře 6 m2 odděleného 
z pozemku parc.č. 94/1, parc.č. 94/279 o výměře 22 m2 a pozemku parc.č. 94/280 o výměře 
22 m2 oddělených z pozemku parc.č. 94/50 zapsaných na LV 1311 v k.ú. Slivenec. 
 



II.pověřuje  
starostku podpisem smlouvy. 

 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 108/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 4 [Usnesení č. 109/7/2023] 
Prodloužení nájemní smlouvy - CETIN  
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec  
 
I. schvaluje 
Dodatek č.4 prodloužení nájemní smlouvy s firmou CETIN a.s. na pronájem nebytového 
prostoru v domě na adrese Ke Smíchovu č.p. 462, k.ú. Slivenec, na dobu určitou, a to do 31. 
3. 2029. 
 
II. pověřuje 
starostku podpisem smlouvy. 
 
Zastupitel Bc. Pavel Fryš: Smlouva na 5 let je standardní? 
Zastupitel Mgr. Petr Šimek : Cena zůstává stejná? Mají inflační doložku: 
Občan (Hollmannová): Jaká byla cena při uzavírání smlouvy a jaká je nyní? 
 
Herout, úsek správy majetku: Smlouva na 5 let je standardní, inflační doložku máme, původní 
cena byla 120 000,-/rok, nyní je 180 000,- /rok. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 109/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 5 [Usnesení č. 110/7/2023] 
Revokace usnesení 73/5/2023 – pavilony ZŠ 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec revokuje usnesení č. 73/5/2023 ze dne 
24.4.2023, kde se záměr výběru zhotovitele nástavby 3NP učebního pavilonu B rozšiřuje 
z učebního pavilonu B na učební pavilony A a B. 
 
Předsedající: Budeme soutěžit oba pavilony. Je to jednodušší. Ve smlouvě máme i doložku o 
odkladu stavby (nebudou finance, škola bude potřebovat odpočinek od stavby) až na jeden 
rok. V březnu 2024 by měly probíhat přípravné práce, přeložky, výstavba místnosti a od 
června budou probíhat práce s těžkou technikou. Od září pak dokončovací práce. 
Zastupitel Ing. Petr Andres: Jaká je cena? 
Ing. Musilová (stavební úsek): Za oba pavilony 90 milionů 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 110/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 6 [Usnesení č. 111/7/2023] 



Příjem dotace nový pavilon ZŠ 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha-Slivenec schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové a 
výdajové části o 15 000 000,00 Kč. Jedná se o poskytnutí účelové investiční dotace z rezervy 
pro zvýšení kapacit základního školství v rozpočtu vlastního hl. m. Prahy (v kap. 10) na rok 
2023 s názvem Výstavba kontejnerové ZŠ (ORG 81894), schválené usnesením Zastupitelstva 
HMP č. 5/38 ze dne 22.6.2023. Rozpočtová úprava související s přijetím dotace je uvedena 
v Tabulce č. 3, která je přílohou usnesení číslo 116/7/2023. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 111/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 7 [Usnesení č. 112/7/2023] 
Příjem dotace 100% podílu na DPPO 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové a 
výdajové části o 521 700,00 Kč. Jedná se o poskytnutí dotace ve výši 100% podílu MČ na 
daňové povinnosti hl. m. Prahy na dani z příjmů právnických osob za zdaňovací období roku 
2022, schválené usnesením Zastupitelstva HMP č. 5/53 ze dne 22.6.2023. Rozpočtová úprava 
související s přijetím dotace je uvedena v Tabulce č. 3, která je přílohou usnesení číslo 
116/7/2023. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 112/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 8 [Usnesení č. 113/7/2023] 
Příjem dotace VHP 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje navýšení rozpočtu v příjmové a 
výdajové části o 652 000,00 Kč. Jedná se o poskytnutí dotace městským částem hl. m. Prahy 
na rok 2023 – podílu na finančních prostředcích obdržených jako výnos daně z hazardních her 
a jako odvod z loterií v období 1.1.2023-31.5.2023, schválené Zastupitelstvem HMP usnesením 
č. 5/55 ze dne 22.6.2023. Rozpočtová úprava související s přijetím dotace je uvedena v Tabulce 
č. 3, která je přílohou usnesení číslo 116/7/2023. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 113/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 9 [Usnesení č. 114/7/2023] 
Změna účelové dotace na pomoc pražským domácnostem 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje změnu účelu části nevyčerpaných 
účelových finančních prostředků poskytnutých městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu 
vlastního HMP v roce 2022 na realizaci opatření pro pražské domácnosti ohrožené inflací a 
ponechaných k čerpání v roce 2023, a to ve výši 50% z poskytnuté dotace v roce 2022, nově na 



účel Školství MČ HMP (neinvestiční výdaje v oblasti školství). Rozpočtová úprava související 
se změnou účelu dotace je uvedena v Tabulce č. 3, která je přílohou usnesení číslo 116/7/2023. 
 
Předsedající: Doposud z toho škola mohla platit obědy nebo kroužky pro sociálně slabé, nyní 
mohou ½ převést na cokoliv, např. energii.  
Dagmar Hůrková (úsek ekonomický): Původně získala škola 1 038 300,-, k 31. 12. 2022 měla 
zůstatek 1 005 620,- Kč. Na energii může tedy použít 519 150,- Kč. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 114/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 10 [Usnesení č. 115/7/2023] 
Uzavření finančního vypořádáni 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec bere na vědomí, že Zastupitelstvo hl. m. Prahy 
schválilo usnesením č. 5/49 ze dne 22.6.2023 ke „Zprávě o plnění rozpočtu hlavního města 
Prahy a vyúčtování výsledků hospodaření hlavního města Prahy za rok 2022 – závěrečný účet“ 
výsledky finančního vypřádání hl. m. Prahy s městskými částmi za rok 2022. Rozpočtová 
úprava související s uzavřením finančního vypořádání za rok 2022 je uvedena v příloze 
k tomuto usnesení. 
 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 115/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 11 [Usnesení č. 116/7/2023] 
Rozpočtová opatření 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje rozpočtová opatření dle Tabulky č. 3, 
která je nedílnou součástí tohoto usnesení. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 116/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 12 [Usnesení č. 117/7/2023] 
Vyhlášení I. kola grantů na rok 2024 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec vyhlašuje I. kolo na poskytnutí účelových dotací 
z rozpočtu Městské části Praha – Slivenec na rok 2024, dle přílohy tohoto usnesení. Celková 
výše poskytnutých finančních prostředků je 300 tis. Kč. Termín podávání žádostí od 18.10.2023 
do 24.11.2023. 
 
Občan (Hollmannová): Loni jsem navrhovala, zda by tato částka nemohla být navýšena. Už 
dlouho navyšována nebyla. 
Předsedající: Chce někdo ze zastupitelů podat návrh na zvýšení? Nechce, proto dávám hlasovat 



o původním návrhu usnesení. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 117/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 13 [Usnesení č. 118/7/2023] 
Vyhlášení záměru zakázky malého rozsahu týkající se údržby veřejné zeleně 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje vyhlášení záměru zakázky malého 
rozsahu týkající se údržby veřejné zeleně v Městské části Praha - Slivenec. 
 
Občan (Hollmannová): Smlouva se uzavírá na rok? 
Ing. Petra Fellnerová (úsek životního prostředí): Ano, smlouvu uzavíráme na jeden rok 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 118/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 14 [Usnesení č. 119/7/2023] 
Věcné břemeno Pražská plynárenská Distribuce 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec 
 I. schvaluje uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene spočívající v umístění a provozování 
součásti distribuční plynárenské soustavy na pozemku parc.č. 94/2, k.ú. Slivenec se společností 
Pražská plynárenská Distribuce, a.s. za cenu 25.350,- Kč + DPH. 
II. pověřuje starostku podpisem smlouvy. 
 

Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 119/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 15 [Usnesení č. 120/7/2023] 
Bezúročná půjčka 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec souhlasí s podáním žádosti o poskytnutí 
bezúročné půjčky z prostředků hlavního města Prahy ve výši 35 000 000 Kč na dobu patnácti 
až dvaceti let za účelem zajištění částečného finančního krytí nákladů, spojených s dostavbou 
Bytového domu Ke Smíchovu. 

 
Předsedající: Od MHMP jsme již obdrželi dotaci 15 mil Kč na dostavbu školy. Radní Kovařík 
nám doporučil bezúročnou půjčku. Tuto půjčku bychom rádi uzavřeli na 15 let s tím, že by se 
splácela z nájemného v bytovém domě. 
Občan (Hollmannová): Jaké jsou aktuální náklady na bytový dům? Kolik je nyní žádostí o byt? 
Ing. Musilová (stavební úsek): 112 milionů včetně DPH (největší podíl na navýšení je výměna 
plynového kotle za tepelné čerpadlo), původně 89 milionů + DPH 
Martina Havlíková ( sociální komise): žádostí o byt je v současné době 22 
Předsedající: My budeme přidělovat 13 bytů, ostatní byty má MHMP (ten by měl byty 



přidělovat zejména matkám samoživitelkám a seniorům). 
 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 120/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 16 [Usnesení č. 121/7/2023] 
Smlouva o spolupráci Residence Slivenec 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec  
I. schvaluje 
uzavření smlouvy o spolupráci se společností Rezidence Slivenec s.r.o., IČO: 08386030, se 
sídlem Dlouhá 705/16, Staré Město, 110 00 Praha 1, zastoupené jednatelem Ivanem Heckem. 
 
II. pověřuje starostku podpisem smlouvy. 
 
Předsedající: My zde nemůžeme ničemu zabránit, jsou ve shodě s ÚP 
 
Hlasování: pro 9, proti 1, zdržel 0 
Usnesení č. 121/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 17 [Usnesení č. 122/7/2023] 
Přijetí daru Austis 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje přijetí finančního daru v celkové výši 
1 499 600,- Kč od společnosti Austis Praha spol. s r.o. na základě Smlouvy o spolupráci. 
Finanční dar je určen přednostně na investiční akce obce. 
 
Rozpočtová úprava související s přijetím daru je uvedena v Tabulce č. 3, která je přílohou 
usnesení číslo 116/7/2023. 
 
Předsedající: Celý tento dar investujeme na bytový dům 
. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 122/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 18 [Usnesení č. 123/7/2023] 
Revokace usnesení 293/24/2013 (sazebník dle zákona č. 106/1999 Sb.) 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha - Slivenec 
 I. revokuje usnesení č. 293/24/2013 ze dne 06.11.2013 
II. bere na vědomí nařízení tajemníka č. 1/2023 ze dne 25.08.2023 týkající se sazebníku úhrad 
podle zákona o svobodném přístupu k informacím, které nabude účinnosti dne 14.09.2023. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 



Usnesení č. 123/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 19 [Usnesení č. 124/7/2023] 
Nový název ulice 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec bere na vědomí podání žádosti k MHMP 
ohledně stanovení názvu ulice u cesty Ke Smíchovu, která vede kolmo k parku Granátová, a to  
na Onyxovou 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 124/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 20 [Usnesení č. 125/7/2023] 
Přijetí darů na kulturu 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje přijetí darů v celkové výši 27 000,- Kč 
na základě Darovacích smluv a na základě pokladního dokladu. Finanční prostředky jsou 
určeny výhradně na financování kultury; přehled dárců a termínů úhrad je uveden v příloze, 
která je nedílnou součástí tohoto usnesení. 
Rozpočtová úprava související s přijetím darů je uvedena v Tabulce č. 3, která je přílohou 
usnesení číslo 116/7/2023. 

 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č.125/7 /2023 schváleno 
 
 
K bodu 21 [Usnesení č. 126/7/2023] 
Věcné břemeno Resort Slivenec 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha - Slivenec 
I. schvaluje uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene spočívající v 
umístění dešťové kanalizace a veřejného osvětlení na pozemku parc.č. 1798/107, k.ú. Slivenec 
se společností Resort Slivenec s.r.o., IČ: 089 20 427 za cenu dle ceníku. 
 
II. pověřuje starostku podpisem smlouvy. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 126/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 22 [Usnesení č. 127/7/2023] 
Jednací řád výborů 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje Jednací řád výborů Zastupitelstva 
městské části Praha – Slivenec. 



 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 127/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 23 [Usnesení č. 128/7/2023] 
Schválení záměru podání žádosti (Polyfunkční dům) 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha - Slivenec 
I. schvaluje 
záměr zpracování zadávací dokumentace pro výběr zhotovitele na stavební dílo s názvem 
„Polyfunkční dům Slivenec – kulturní centrum a knihovna“ 
II. pověřuje 
starostku podáním žádosti o dotaci výzvy Ministerstva kultury České republiky s názvem 
„Malá kulturní a kreativní centra“ (číslo výzvy: 000331 – 0331). 
 
Předsedající: Máme možnost zažádat si o dotaci na Polyfunkční dům. Odbor evropských fondů 
MHMP pro nás zpracuje žádost a pokusíme se ji podat zároveň s dokumentací. Pokud bychom 
dotaci získali, musí být vše hotovo do konce roku 2025. 
 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 128/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 24 [Usnesení č. 129/7/2023] 
Udělení mimořádné odměny člence zastupitelstva MČ Praha - Slivenec 
 
Zastupitelstvo Městské části Praha – Slivenec schvaluje udělení mimořádné odměny 
zastupitelce Městské části Praha – Slivenec, paní Martině Havlíkové ve výši 20 000 Kč za její 
dlouhodobý kulturně-společenský přínos pro Městskou část Praha – Slivenec. 

 
Hlasování: pro 10, proti 0, zdržel 0 
Usnesení č. 128/7/2023 schváleno 
 
 
K bodu 25  
Dotazy, připomínky a podněty členů zastupitelstva a občanů 
 
 
Občan Holmannová  vznesla několik dotazů, jako například 

- Jak bylo naloženo  s peticí proti STK  
Zastupitelka Havlíková:  Vše je uloženo na úřadě. 
Předsedající: Zastupitelstvo jako nejvyšší orgán obce se k věci vyjádří. 
 
 
Občan (Hollmannová): Dotaz na paní starostku – Změna ÚP - Změna obytné zástavby 
v Holyni. Jedná se o změnu Z3590/38, podnět 120/2019, velikost pozemku je 1600m2. Změna 
nyní prošla  z OB A na OB B. Úřad se k tomu vyjadřoval. 
Předsedající: Tento pozemek byl A (což je řídká zástavba), proto nyní na B. Ano, my jsme se 



k tomu vyjadřovali, souhlasili jsme s tím. 
      
Občan (Hollmannová): Koncepce dopravní obsluhy. V roce 2020 byla neveřejná prezentace 
koncepce. Na webu je vložena zkrácená verze. Proč tam není celá? 
Ing. Musilová (stavební úsek): Prezentace byla veřejná a byla to pracovní verze. Na webu je 
vložena finální verze. 
Předsedající: Bylo by dobré, kdyby občanka Hollmannová takovéto dotazy mohla předávat 
s předstihem, abychom mohli na ně odpovídat.  
 
Občan (Hollmannová): Bylo místostarostce již vše řádně vyplaceno i za uplynulé volební 
období, bylo vše narovnáno. Prosím tímto o písemnou odpověď 
Předsedající: Podejte si řádný dotaz jako každý jiný občan 
Občan (Hollmannová): Já zde vznáším interpelaci 
Předsedající: Interpelaci může vznášet pouze zastupitel 
Tajemník úřadu: Vše bylo vypořádáno dle zákona 
 
Občan (Hollmannová): Schvalování rozpočtu v plném rozsahu – zná ho někdo ze zastupitelů? 
Na webu je zkrácená verze 
Tajemník úřadu: Ano, zastupitelé dostávají veškeré informace. Web -s auditorkami bylo vše 
konzultováno a vše je podle zákona 
Předsedající: Využívám článku 12 Jednacího řádu ZMČ Praha – Slivenec, aby mohli vznášet 
dotazy i ostatní. 
Nikdo další se nepřihlásil, proto starostka jednání ukončila. 
 
 
Zasedání bylo ukončeno v 18:25 hodin 
 
 
 
 
Zapsala: Jana Szilvásiová, DiS. 
 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Bc. Pavel Fryš ………………………………………………… 
 
 
   Ing. Petr Andres           ……………………………………………….. 
 
 
 
 
 
 
 

……………………………………………………………… 
RNDr. Jana Plamínková 

starostka Městské části Praha - Slivene  
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